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  On December 19, 2011, the United NaƟons General Assembly 

  declared October 11 as the InternaƟonal Day of the Girl Child, to 

  recognize  girl’s rights and the unique challenges girls face around 

  the world. 

  “The InternaƟonal Day of the Girl Child.” Background, hƩps://www.un.org/en/

      observances/girl‐child‐day/. Accessed 21 September, 2023. 
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《安妮的日記》 

作者：安妮‧弗蘭克 

索書號： 920.72 FRA 

猶太少女安妮在十三歲生日時收到一本日記本，她把它當作朋友，傾訴身邊發生

的各種事情。第二次世界大戰，納粹德國攻佔荷蘭，大規模抓捕猶太人。安妮一

家被逼躲到一間密室裏。他們如何度過密室裏的日子？最後的命運又是怎樣呢？ 

Who is Greta Thunberg? 
Author: Jill Leonard  

Call number: 923.6 THU 

When she was just fifteen years old, Greta Thunberg knew she wanted to 
change the world. With a hand-painted sign that read "School strike for the 
climate" in Swedish, Greta sat alone on the steps of the Swedish parliament to 
call for stronger action on climate change.  

《敲打夢想的女孩 : 一個女孩的勇敢改變了音樂 》 

作者：馬格麗塔‧因格  

索書號： 927.8 ZAL 

一位中國、非洲和古巴裔女孩米洛，她的真實童年故事。10歲的米洛和姊姊們組

成了古巴的第一個全女子舞蹈樂團表演，打破了古巴針對女性鼓手的傳統禁忌。 

Heidi Heckelbeck Has a Secret 
Author: Wanda Coven  

Call number: F COV 

After being homeschooled her whole life, Heidi Heckelbeck enters a real school 
in second grade, where she encounters a mean girl named Melanie who makes 
her feel like an alien. 


